



Association pour le Développement de la  
Recherche en Economie et en Statistique.

<http://adres.ens.fr/>



## **ADRES best young paper award**

**(Annals of Economics and Statistics)**

(English version below)

L'**ADRES** (*Association pour le Développement de la Recherche en Economie et Statistique*) créé un prix récompensant annuellement la meilleure publication par un(e) ou plusieurs jeunes chercheurs dans la revue **Annals of Economics and Statistics**. Le prix sera décerné par un jury international d'économistes.

Pour être éligible, un article doit satisfaire deux critères :

1. Tous les auteurs doivent avoir moins de 40 ans au moment de la soumission à la revue
2. Aucun auteur ne doit être le directeur de thèse d'un autre auteur.

En 2020, le montant du prix est de 2,000 €. Cette dotation pourra être augmentée en cas d'ex-aequo.

Plus d'information sur le [site internet de la revue](#).

---

**ADRES** (*Association for the Development of Research in Economics and Statistics*) is launching a prize awarding each year from 2020 onwards the best article published by young authors in **Annals of Economics and Statistics**. The prize will be awarded by a Jury of international economists.

Two criteria are necessary for an article to be eligible:

1. All authors should be below the age of 40 years at the time of submission
2. No author should be the Ph.D. supervisor of another author.

For 2020 the prize has been set at 2,000 € for the article ranked first (If two articles are ranked first the prize fund could be increased).

More information on the [journal's website](#).

